
 

Motie om de hondenbelasting voor de eerste hond op nihil te stellen

De raad van de gemeente Valkenburg aan de Geul in vergadering bijeen op 8 november 2022.

In aanmerking nemende dat:

• Wij als gemeente Valkenburg aan de Geul willen opkomen tegen eenzaamheid en sociaal isolement

• Wij als gemeente Valkenburg aan de Geul mensen willen motiveren om in beweging te komen en 
daardoor gezonder te leven;

• De hond een gezelschapsdier is dat het gevoel van eenzaamheid en sociaal isolement kan wegnemen;

• De hond kan helpen bij vitaliteit, verwerking en/of mobiliteit;

• Gebleken is dat een definitieve afschaffing van de hondenbelasting (thans) nog niet mogelijk is;

• Wij als raad van de gemeente Valkenburg aan de Geul gezien het bovenstaande en de financieel 
moeilijke tijden onze inwoners tegemoet willen komen. 

Dragen wij het college van burgemeester en wethouders op om:

• Het belastingtarief voor een eerste hond, zoals opgenomen in de “Verordening op de heffing en de 
invoering van hondenbelasting 2023, onder artikel 5 lid 1 sub a” op nihil te stellen.

Getekend namens de VVD, namens AB, namens de VSP,

Bianca Rooding-Eurlings       Veerle Marx Lloyd Wagemans                                                                        


